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ORMESTAD MOTORBÅTFORENING (OMF) - ÅRSBERETNING 2024                                             

 

12.02.2025 

 

Formann:   Sigbjørn Østad 

Nestformann:  Øivind Aspaas 

Kasserer:   Anders Kristian Mathisen 

Sekretær:   Jan Erik Hvidsten 

Styremedlemmer:  Harald Becker 

    Helge Larsen 

    Torger Johansen 

 

Regnskapskontrollør: Vidar Ormestad 

 

Valgkomite:   Arild Norberg 

Flemming Gram 

 

Medlemsstatus: 

Pr. 31.12.2024 har OMF 245 medlemmer, hvorav 42 kvinner og 200 menn, samt tre 

organisasjoner: Gapahuken Barnehage, Gokstad Kystlag og Interessegruppa for 

Gokstadholmen.  

65 medlemmer står på venteliste for båtplass. 

 

I 2024 skjedde følgende: 

  15 nye medlemmer  

  11 medlemmer meldte seg ut 

    3 medlemmer sa opp sin båtplass 

    4 medlemmer fikk ny båtplass  

    1 overdragelse av båtplass  

    3 bytter av båtplass 

    2 medlemmer ble slettet for å ikke ha betalt kontingent.  

  10 båtplasser ble leid ut til sommerplasser 
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228 kranhiv av medlemmer 

  44 kranhiv av ikke-medlemmer 

  21 utleier av båtvogna 

  26 bomavgift medlemmer 

     2 bomavgift ikke medlemmer 

   47 båtopplag medlemmer 

      1 båtopplag ikke medlem 

I tillegg er bommen åpnet og lukket gjentatte ganger for firmaer som har losset og 

lastet utstyr til flåter med egen kranbil. For dette er det innbetalt kr. 8.500,00 til 

foreningen. 

 

Foreningens drift 

Det er gjennomført fem styremøter i foreningsåret 2024. Det er også avholdt møter 

med Sandefjord kommune, havnevesenet og vellaget. 

Havnevesenet har tatt kontakt med ønske om å etablere septiktømming for båter i 

Ormestadvika. Ulike løsninger er til diskusjon. 

 

Kommunikasjon 

Styret bruker nettsiden ormestadvika.no som foreningens offisielle 

informasjonskanal. På oppslagstavla i Ormestadvika henger en henvisning til 

nettsiden. Nettsiden inneholder informasjon, instrukser og vedtekter.  

Det er mulig å sende inn henvendelser til foreningen via nettsiden. I tillegg er det 

opprettet en egen mailadresse til foreningen: post@ormestadvika.no 

 

Kran 

Styret har besluttet å montere en motorisert sving-mekanisme for krana. Dette for å 

øke sikkerheten ved bruk. Tiltaket vil betinge ny godkjenning av krana. 

 
Klubbhuset 

Klubbhuset er benyttet til årsmøte, styremøter og sosiale samlinger.  

Toalettet holdes åpent gjennom hele sesongen. Foreningen betaler for vasking av 

toalettet, en oppgave som er satt bort. 

Ved toalettet er det hengt opp skilt om at dotømming ikke er tillatt. Toalettet har vært 

griset til etter tømming av porta potti-toaletter. 
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Opplagsplassen 

Plassen er sloddet og kloret vår og høst for å dempe støv. Rist ved Vikaveien er 

renset vår og høst. 

Det nye laget med grus som ble lagt på høsten 2023 har gjort dreneringen av 

grusplassen bedre. 

Etter problemer med blafrende presenninger på opplagsplassen i fjor, er foreningens 

regelverk oppdatert. Nye regler ligger på nettsiden, og sier at det skal benyttes 

presenninger av god kvalitet med minstekrav på 450 g pr m2. 

 

Bryggeanlegget 

To badetrapper er montert, en i den østre enden av betongmoloen, og en i østre 

ende av den indre flytebrygga. 

Videokameraene har vært ustabile, men oppsettet er gjennomgått og det er nå lagt 

inn fiber i klubbhuset for å få økt kvalitet og stabilitet. Å legge inn fiber var en stor 

grave- og trekkejobb, som delvis ble gjort på dugnad, delvis med innleid hjelp.  

Informasjon om videoovervåkning er publisert på foreningens nettsider. Dette for å 

opptre i tråd med personvern-lovverket. Link, brukernavn og passord til 

overvåkningskameraene kan dessverre ikke ligge åpent, da en slik praksis bryter 

med gjeldende personvernregler. Styrets medlemmer har tilgang til kameraene, hvis 

hovedoppgave er å forebygge kriminalitet. 

Måking av bryggeanlegget må gjøres ved snøfall, ellers risikerer vi at bryggene 

synker. Hittil har måking skjedd frivillig. Foreningen oppforder alle som har båter ute 

om vinteren til å gjøre dette. Styret vurderer samtidig en oppstramming av 

regelverket for brygga for å få orden på snømåking. 

Brøyting av kaia forbi klubbhuset og ut til krana gjøres ved behov. Dette oppdraget er 

satt bort.  

 

Strand/bading 

Badestranda har fremstått bedre i 2024 enn året før, etter at foreningen byttet ut 

sanden på stranda. Men annen bruk av Vika har sine utfordringer. Det ble gjort 

hærverk på vellagets møbler, samt på en bil og en sykkel på opplagsplassen i 

sommer. Foreningens videoovervåkning klarte ikke å identifisere synderne. Saken er 

registrert hos politiet. 

 

 

Sandefjord den 12. februar 2025 

Styret i Ormestad Motorbåtforening 


